
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.53.1.2018.KS 

 

Protokół Nr 24/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 04 kwietnia 2019 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11.10 zakończenie o godz. 11.40 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Wicestarosta Mariusz Sołtys, 

 Członkowie Zarządu: Alfred Rzegocki, Andrzej Gargaś, Grzegorz Idec. 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń, 

 Główny specjalista w Wydziale BF Iwona Kozioł, 

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda, 

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk. 

 

Osoby zaproszone: 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik,  

 

Porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie wniosku Wicedyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Stalowej Woli 

w sprawie ustalenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć sportowych w oddziale sportowym 

w czteroletnim liceum ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 2 im. T. Kościuszki w Stalowej 

Woli.  

4. Rozpatrzenie wniosku Wicedyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Stalowej Woli 

w sprawie ustalenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć sportowych w oddziale sportowym 

w trzyletnim liceum ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 2 im. T. Kościuszki w Stalowej Woli. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów 

zawierających azbest. 



 
 

6. Rozpatrzenie wniosku w sprawie dofinansowania zadania pn. Liga Feederowa Classic 

z Polandfishing.pl „O Puchar Starosty Stalowowolskiego” – Zawody wędkarskie dla dorosłych 

w kategorii feederowej 2019. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedłożenia Radzie Powiatu 

Stalowowolskiego sprawozdania z realizacji rocznego „Programu Współpracy Powiatu 

Stalowowolskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok”. 

8. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Pysznicy 

w sprawie sfinansowania kosztów przejazdu uczniów na wycieczkę do Warszawy. 

9. Rozpatrzenie wniosku Wydziału Mechaniczno – Technologicznego Politechniki Rzeszowskiej 

w Stalowej Woli z prośbą o wsparcie finansowe transportu młodzieży na Dzień Otwarty 

placówki. 

10. Rozpatrzenie wniosku Prezesa Łódzkiego Stowarzyszenia Kultury Fizycznej Sportu, Rekreacji 

i Turystyki „Peleton” w sprawie wsparcia finansowego organizacji „11. Mini Wyścigu 

Solidarności” dla dzieci. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na rok 2018. 

12. Wolne wnioski. 

13. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys otworzył 24. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie 

na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie.  

Głosy: za -4, przeciw -0, wstrzymujące -0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3. Rozpatrzenie wniosku wicedyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 

2 w Stalowej Woli w sprawie ustalenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć sportowych 

w oddziale sportowym w czteroletnim liceum ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 

2 im. T. Kościuszki w Stalowej Woli.  



 
 

 Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy dla dyscyplin sportowych: szachy, tenis stołowy 

oraz lekkoatletyka są ztwierdzone do realizacji przez szkoły programy ministerialne? 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik odpowiedziała, że tak, zgodnie z nowym rozporządzeniem 

szkolenie sportowe w oddziałach sportowych musi być realizowe wg. programów 

ministerialnych. Naczelnik dodała, że godziny na realizację edukacji wojskowej w tym 

strzelectwo sportowe będą przydzielone z godzin dyrektorskich. Radny Alfred Rzegocki 

zapytał z czego finansowany będzie oddział? Naczelnik Wydziału powiedziała, że środki 

na pokrycie kosztów funkcjonowania oddziału sportowego zostaną zagwarantowane 

od 1 stycznia 2020 roku w ramach podziału części oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek 

samorządu terytorialnego, z uwzględnieniem dodatkowej wagi P26 = 0,20 (dla uczniów 

oddziałów sportowych). Naczelnik dodała, że po zakończeniu naboru uczniów do klas 

pierwszych na rok szkolny 2019/2020, w tym do oddziału sportowego, być może trzeba będzie 

dokonać innego przydziału godzin na zajęcia sportowe tak, aby były zgodne z preferencjami 

uczniów. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedstawionego 

wniosku? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zapytał czy są pytania lub uwagi 

do przedstawionego wniosku? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie 

za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku.  

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek wicedyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 został rozpatrzony pozytywnie. 

 

Ad. 4. Rozpatrzenie wniosku Wicedyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 2 w Stalowej Woli w sprawie ustalenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć 

sportowych w oddziale sportowym w trzyletnim liceum ogólnokształcącym w Zespole 

Szkół Nr 2 im. T. Kościuszki w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła wniosek. Pan Wicedyrektor Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych zwracił się z prośbą o wyrażenie zgody na ustalenie 20 godz./tyg. (po 10 

godz./tyg. dla dwóch grup ćwiczeniowych) w oddziale sportowym w trzyletnim liceum 

ogólnokształcącym w ZS Nr 2 w całym cyklu kształcenia. W ramach tych zajęć realizowane 

będą: 

 I grupa (10 godz./tyg.), w tym: 

 obowiązkowe zajęcia wf w wymiarze 3 godz./tyg. 

 szkolenie sportowe (7 godz./tyg.), w tym: 

- sporty walki-karate – 3 godz./tyg. 

- strzelectwo sportowe –3 godz./tyg. 

- pływanie – 1 godz./tyg. 

 II grupa (10 godz./tyg.), w tym 



 
 

-obowiązkowe zajęcia wf w wymiarze 3 godz./tyg. 

-szkolenie sportowe - piłka nożna – 7 godz./tyg. 

Środki na pokrycie kosztów funkcjonowania oddziału sportowego zostaną zagwarantowane 

od 1 stycznia 2020 roku w ramach podziału części oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek 

samorządu terytorialnego, z uwzględnieniem dodatkowej wagi P26 = 0,20 (dla uczniów 

oddziałów sportowych). Po zakończeniu naboru uczniów do klas pierwszych na rok szkolny 

2019/2020, w tym do oddziału sportowego, być może trzeba będzie dokonać innego 

przydziału godzin na zajęcia sportowe tak, aby były zgodne z preferencjami uczniów. 

Wicestarosta zapytał czy są pytania lub uwagi do przedstawionego wniosku? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku.  

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek wicedyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 został rozpatrzony pozytywnie. 

 

Ad. 5. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego 

na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

 Wicestarosta zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania 

do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził 

głosowanie.  

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 24/138/2019 w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów 

zawierających azbest. 

 

Ad. 6. Rozpatrzenie wniosku w sprawie dofinansowania zadania pn. Liga Feederowa Classic 

z Polandfishing.pl „O Puchar Starosty Stalowowolskiego” – Zawody wędkarskie dla 

dorosłych w kategorii feederowej 2019. 

 Wicestarosta przedstawił wniosek Polskiego Związku Wędkarskiego Koło Nr 3 „Rozwadów” 

w sprawie dofinansowania zadania pn. Liga Feederowa Classic z Polandfishing.pl „O Puchar 

Starosty Stalowowolskiego” – Zawody wędkarskie dla dorosłych w kategorii feederowej 2019. 

Beneficjentami zadania będą pełnoletni wędkarze z całego terenu powiatu stalowowolskiego 

w ilości ok. 200 osób. Zadanie realizowane będzie w terminie od 31 marca 2019 r. 

do 20 października 2019 r. Wicestarosta zaproponował, aby przyznać kwotę 1000 zł 

z przeznaczeniem na zakup nagród rzeczowych. Wicestarosta zapytał, czy członkowie Zarządu 



 
 

mają inne propozycje do przedstawionego wniosku? Innych propozycji nie zgłoszono. 

Wicestarosta zarządził głosowanie za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Polskiego Związku Wędkarskiego Koło Nr 3 „Rozwadów” został rozpatrzony 

pozytywnie. Przyznana kwota dofinansowania – 1000 zł. 

 

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedłożenia Radzie 

Powiatu Stalowowolskiego sprawozdania z realizacji rocznego „Programu Współpracy 

Powiatu Stalowowolskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2018 rok”. 

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił projekt uchwały. Wicestarosta zapytał, 

czy członkowie Zarządu zgłaszają pytania lub mają uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałe Nr 24/139/2019 w sprawie przedłożenia Radzie Powiatu 

Stalowowolskiego sprawozdania z realizacji rocznego „Programu Współpracy Powiatu 

Stalowowolskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok”. 

 

Ad. 8. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II 

w Pysznicy w sprawie sfinansowania kosztów przejazdu uczniów na wycieczkę 

do Warszawy. 

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił wniosek Dyrektor Publicznej Szkoły 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Pysznicy w sprawie pokrycia kosztów wynajmu autokaru 

do Warszawy, w dniu 26 kwietnia 2019 roku dla 50 osobowej grupy uczniów, którzy otrzymali 

zaproszenie od Pana Marcina Warchoła – Podsekretarza Stanu w Ministerstwie 

Sprawiedliwości. W programie wizyty przewidziano m.in. wizytę w Sejmie, Senacie, 

Ministerstwie Sprawiedliwości oraz w laboratorium kryminalistycznym. Szacowany kosz 

wynajmu autokaru z udziałem 2 kierowców został wyceniony na 2 100,00 złotych przez PKS 

Stalowa Wola, obsługujący ten wyjazd. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał czy są pytania, 

uwagi lub inne propozycje do przedstawionego wniosku? Innych propozycji nie zgłoszono. 

Wicestarosta zarządził głosowanie za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku.  

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Pysznicy został 

rozpatrzony pozytywnie. Przyznano kwotę 2100 zł.  



 
 

 

Ad. 9. Rozpatrzenie wniosku Wydziału Mechaniczno – Technologicznego Politechniki 

Rzeszowskiej w Stalowej Woli z prośbą o wsparcie finansowe transportu młodzieży 

na Dzień Otwarty placówki. 

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił wniosek Wydziału Mechaniczno – 

Technologicznego Politechniki Rzeszowskiej w Stalowej Woli z prośbą o wsparcie finansowe 

transportu młodzieży na Dzień Otwarty placówki zaplanowany na 11 kwietnia 2019 r. 

w kwocie 1200 zł. Przejazdy będą realizowane na trasach: Stalowa Wola – Tarnobrzeg, Stalowa 

Wola – Gorzyce, Stalowa Wola – Ożarów, Stalowa Wola – Leżajsk. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zapytał czy są pytania, uwagi lub inne propozycje do przedstawionego wniosku? Innych 

propozycji nie zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie za pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku.  

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Wydziału Mechaniczno – Technologicznego Politechniki Rzeszowskiej w Stalowej Woli 

został rozpatrzony pozytywnie. Przyznano kwotę 1200 zł.  

 

Ad. 10. Rozpatrzenie wniosku Prezesa Łódzkiego Stowarzyszenia Kultury Fizycznej Sportu, 

Rekreacji i Turystyki „Peleton” w sprawie wsparcia finansowego organizacji „11. Mini 

Wyścigu Solidarności” dla dzieci. 

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił wniosek Prezes Łódzkiego Stowarzyszenia 

Kultury Fizycznej Sportu, Rekreacji i Turystyki „Peleton” w Łodzi w sprawie wsparcia 

finansowego organizacji 11. „Mini Wyścigu Solidarności”, który zostanie rozegrany jako 

impreza towarzysząca 30. edycji Międzynarodowego Wyścigu Kolarskiego „Solidarności 

i Olimpijczyków”, w dniach od 2 lipca do 6 lipca 2019 roku. Mini Wyścig Solidarności to wyścigi 

rowerowe dla dzieci w wieku do 12 lat nie zrzeszonych w klubach kolarskich, ze szkół 

podstawowych oraz przedszkoli, organizowany w 5 kategoriach wiekowych, z podziałem 

na dziewczynki i chłopcy. Naczelnik Wydziału zaproponował, aby przychylić się do wniosku 

i i dofinansować przedsięwzięcie w kwocie 2 000,00 złotych z przeznaczeniem na zakup 

medali, koszulek i kasków kolarskich. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał czy są pytania, 

uwagi lub inne propozycje do przedstawionego wniosku? Innych propozycji nie zgłoszono. 

Wicestarosta zarządził głosowanie za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku.  

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Prezesa Łódzkiego Stowarzyszenia Kultury Fizycznej Sportu, Rekreacji i Turystyki 

„Peleton” został rozpatrzony pozytywnie. Przyznano kwotę 2000 zł.  

  



 
 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na rok 2018. 

Główny inspektor w Wydziale BF Iwona Kozioł przedstawiła projekt uchwały. Wicestarosta 

zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Wicestarosta zarządził głosowanie.  

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarzad Powiatu podjął Uchwałę Nr 24/140/2019 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na rok 2018. 

 

Ad. 12. Wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. 13. Zamknięcie posiedzenia.  

Wicestarosta Mariusz Sołtys zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin 

 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 

 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


